

Maryknoll Fathers' School

60th Anniversary Variety Show Ticket Purchase and Sponsorship

27th March, 2018

Dear Parents/Guardians,

To celebrate our 60th anniversary and raise funds for our "STREAM Programme", the school will hold variety shows in the Jockey Club Auditorium at the Hong Kong Polytechnic University by the end of July. There will be a multitude of programmes performed by around 300 primary and secondary students. Details are as follows:

Date	1 st Show 28/7/2018 (Sat)	2 nd Show 29/7/2018 (Sun)
Time	7:30-9:30 PM	2:30-4:30 PM
Programme	<ul style="list-style-type: none"> - <u>Primary</u>: Senior choir, senior folk dance - <u>Secondary</u>: Chinese martial arts, choir and orchestra, freestyle football 	<ul style="list-style-type: none"> - <u>Alumnus Dr. Maria Kwong</u>: Singing "Yang Guan Song" - <u>Canton opera performer Ms. Chan Wai Si and primary students</u>: Singing "Romance of the Phoenix Tower" - <u>Primary</u>: Junior choir, Canton opera in English, junior folk dance - <u>Secondary</u>: Singing group, modern dance and street dance
	<u>Stage Play: "Mission of Honour" (By alumnus Mr. Adrian Kwan, famous movie director)</u>	

(Please refer to the latest announcement for programme amendments.)

As the final events of our 60th anniversary celebration, we earnestly ask for your support by purchasing tickets of the shows (prices at \$500, \$300, \$100) or making sponsorship. Please return the reply slip with the appropriate fees (in cash or cheque payable to "The Incorporated Management Committee of Maryknoll Fathers' School") to the class teacher on or before 9th April (Mon). For any enquiries, please contact Mr. Kwok Yu Fai at 27775117.

Remarks:

1. Free admission for all student performers.
2. No admission for children aged 3 years or below. Any person aged 3 years above should hold a ticket for admission.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang, Lobo
Principal

Reply slip

To: The Principal, Maryknoll Fathers' School

I have noted the above notice.

* I **will not** attend the 60th Anniversary Variety Show.

I **will sponsor** the 60th Anniversary Variety Show.

Name of donor: _____ Amount: Cash \$ _____ /Cheque \$ _____

Receipts for donors contributed HK\$100 or more.: Yes, title: _____ No

I **will** attend the 60th Anniversary Variety Show. (Please fill in the number of tickets and payment below.)

I would buy the following ticket(s):

Date	\$500 ticket	\$300 ticket	\$100 ticket
1st Show 28/7/2018 (Sat)	unit(s)	unit(s)	unit(s)
2nd Show 29/7/2018 (Sun)	unit(s)	unit(s)	unit(s)
Total	\$	\$	\$

Name of student: _____ Signature of Parent / Guardian: _____

Class & No.: _____ Name of Parent / Guardian: _____

*Please tick ✓ in the appropriate .

瑪利諾神父教會學校
60周年校慶綜藝表演購票及贊助事宜

各位家長：

為慶祝本校 60 周年校慶及為「創新科技教育計劃」籌款，本校將於七月底假座香港理工大學賽馬會綜藝館舉行綜藝表演，由近三百位中、小學部學生表演多項節目，詳情見下表：

日期	第一場 28/7/2018(星期六)	第二場 29/7/2018(星期日)
時間	下午 7:30-9:30	下午 2:30-4:30
節目	- <u>小學部</u> : 高級組合唱團、高級組民族舞 - <u>中學部</u> : 中國武術、合唱團及管弦樂、花式足球	- <u>校友鄺美玲醫生</u> : 演唱藝術歌曲《陽關三疊》 - <u>粵劇名伶陳慧思小姐與小學生</u> : 演唱粵曲《鳳閣恩仇未了情》選段 - <u>小學部</u> : 初級組合唱團、演唱英文粵曲、初級組民族舞 - <u>中學部</u> : 民歌組演唱、現代舞及街舞
	舞台劇《光榮任務》(由本校校友、《五個小孩的校長》導演關信輝先生編寫) - 故事內容講述一位時空大盜會偷走人們快樂的記憶，他打算在學校偷走五件寶物。如果他的詭計得逞，將會令學校的歷史消失，學校的命運會怎樣呢? ……	

(節目如有變動，以學校最新公布為準)

是次表演為 60 周年校慶的壓軸活動，誠邀家長踴躍購票(門票票價為\$500、\$300、\$100)。如欲購票或贊助，請於四月九日(星期一)或之前將回條及費用(現金或支票:抬頭「瑪利諾神父教會學校法團校董會」)交回班主任。如有任何疑問，請致電 27775117 與郭宇輝老師聯絡。

注意事項：

1. 參與表演的學生無須購票。
2. 三歲或以下兒童不得入場，三歲以上人士均需憑票入場。

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年三月二十七日

回條

敬覆者：本人知悉以上通告的內容。

* 本人 **無暇出席** 60 周年校慶綜藝表演。

本人 **樂意贊助** 60 周年校慶綜藝表演。

贊助人姓名：_____ 贊助金額：現金\$ _____ / 支票\$ _____

捐款 100 元以上可獲取收據： 需要收據，抬頭：_____ 不需要收據

本人 **會出席** 60 周年校慶綜藝表演。(請於下列表格內填寫購票數目及合共金額)。

本人欲購買以下門票：

日期	\$500 門票	\$300 門票	\$100 門票
第一場 28/7/2018(星期六)	張	張	張
第二場 29/7/2018(星期日)	張	張	張
合共金額	\$	\$	\$

此覆

瑪利諾神父教會學校

學生姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

班別、班號：_____

家長/監護人姓名：_____

*請在適當的加✓